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Referat generalforsamling Copenhagen Watersports 21. Februar 
2022 
 
Generalforsamlingen er afholdt rettidigt inden udgangen af marts måned. 
Indkaldelsen er sket 4. Februar 2022 (der er intet krav om indkaldelsesfrist). 
14 stemmeberettigede medlemmer var mødt. 

1. Valg af dirigent 
Generalforsamlingen valgte enstemmigt Thomas L Navntoft. 

2. Valg af referent 
Generalforsamlingen valgte enstemmigt Rasmus Godiksen. 
 

3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 
Formand Dorte Bang Friberg fremlagde bestyrelsens beretning mundtligt med tilhørende slide 
show præsentation. 

CWS - Bestyrelsens arbejde 
Formanden berettede om bestyrelsens løbende arbejde, herunder 

 Økonomi 
 Holdsport administration 
 Kontakt til Københavns Kommune 
 Kontakt til By og Havn 
 Kontakt til Hal C 

Bestyrelsen har også brugt en del til på ny hjemmeside, nyt nøglesystem, indkøb m.v. 

Medlemmer 
Formanden berettede om medlemssituationen. 
 
Der er kommet ca. 50 nye medlemmer plus særlige indsatser, Safe Zone og Fri på vandet. 
Mange nye medlemmer, som har eget board og gerne vil lære noget mere teknik og dyrke 
fællesskabet. Kun ganske få nye medlemmer, som ikke har prøvet det før. 
Foreningen har været bedre til at fastholde medlemmer end hidtil. 

SUP Træning i havnen 
Første sæson med nyt havnereglement, der har givet muligheder for nye træningsture, hvilket der 
er blevet gjort god brug af. Der har været flere ture til bl.a. Trekroner Fortet.  Det har være en 
sæson med mange organiserede træninger.  
SUP yoga er fortsat populær og vi ser flere nye træningskoncepter – SUP Fitness eksempelvis. SUP 
træning fortsætter igennem vinterperioden med faste hold både torsdag og lørdag samt en del ad-
hoc træninger organiseret gennem Facebook. 
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DSRF SUP Tour 
CWS har været stærkt repræsenteret på alle 5 stop til både konkurrencen og på de social tours og 
SUP tours. I forbindelse med turen er der også blevet afholdt sociale arrangementer i klubben og 
med medlemmer fra andre klubber, bl.a. i Silkeborg og Hvide Sande. 2022 SUP Tour er netop 
meldt ud – vi kan kun anbefale, at man tager med. 

Red Bull Midsummer Vikings 
CWS havde rekordmange medlemmer med til Red Bull Midsummer Viking i juni sidste år hvor vi 
havde 24 timers sjov på vand og på land. Det er muligt allerede nu at melde sig til dette års 
Midsummer Viking. 

Save Zone og Fri på vandet 
I 2021 har vi igen haft fornøjelsen af at bidrage til Safe Zone og Fri på vandet. Tak til især Jan, som 
har været og fortsat er primus motor i de her projekter.  Også tak til de mange instruktører, der 
har bidraget med timer på vandet. Fri på vandet fortsætter frem til ultimo juni 2022 men Safe 
Zone projektet stopper i CWS-regi. 

DSRF Clean 
I 2021 kickstartede vi DSRF Clean projektet hvor der er blevet samlet mange hundrede kilo skrald 
op fra vandet og de omliggende bredder i København. Der har været et stort engagement fra jer 
medlemmer, som har deltaget på de arrangerede Clean-ture, men også taget ud på egen hånd og 
samlet affald. Eva, Siri og Manja har stået i spidsen for Clean-projektet, tusinde tak. 

2 x arbejdsdage 
I 2021 har vi haft 2 arbejdsdage, hvor vi virkelig har fået skyllet våddragter, ryddet op, ryddet ud i 
containerne og kørt på genbrugspladsen. Det er virkelig hyggeligt at deltage i de her arbejdsdage. 
Tak til jer der deltager i arbejdsdagene 

Photoshoot 
I august afholdt CWS photoshoot med SUP, race, teknik, yoga og raft. 
Vejret viste sig fra sin gode side, og det var fedt at se så mange på vandet. Der er kommet virkelig 
mange gode billeder og videoer ud af photoshoot, og de skal selvfølgelig bruges på den nye 
hjemmeside samt Facebook og Instagram. Der har været god gang i den eksterne Instagram profil. 
I 2022 håber vi på, at den eksterne Facebook profil får noget mere aktivitet. 

Familie SUP 
I 2021 udviklede CWS et familie SUP koncept efter at vi godkendte det på generalforsamlingen 
sidste år. Konceptet blev testet af nogle omgange. Konceptet består i, at medlemmer af klubben 
kan deltage til familie SUP arrangementer med deres børn. Det vil være uddannede instruktører 
der driver sessionen men forældrene er med som støtte og i tilfælde af, at et barn kræver særlig 
opmærksomhed eller f.eks. ønsker at stoppe før tid. 
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Konceptet virker fint, men der har ikke været den helt store tilslutning. Men hvis interessen melder 
sig har vi en model som vi kan bruge. 

Social 
Sæsonen har også budt på forskellige sociale ture og events. Flere gange har vi været heldige og 
komme lidt uden for Københavns Havn, som da vi oplevede morild på Roskilde Fjord og naturen 
ved Silkeborg Søerne. Og selvom Corona spøgte og vi måtte aflyse julefrokosten så nåede vi 
heldigvis at holde sommerfest. 

Frivillighed 
Alle de her aktiviteter kan kun lade sig gøre, fordi vi har så mange frivillige kræfter, der hjælper til 
som instruktører, planlægger træninger og sociale ture, transportere boards tværs over landet, 
repræsenterer CWS ved DBF og Kulturhavn og andre aktiviteter og initiativer rundt om i 
København. 
TAK for jeres frivillighed.  

4. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse 
Kasserer Ditte Toft fremlagde regnskab for 2021. 
Regnskabet er blevet revideret af valgt revisor, jakob Agergaard. 
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5. Fastsættelse af kontingent 
Ditte Toft fremlagde bestyrelsens forslag til kontingentændring. Grundet løbende 
abonnementsudgifter til nyt nøglesystem foreslår bestyrelsen at hæve medlemskontingentet fra 
800 kroner til 900 kroner. Øvrige kontingenter blev foreslået fastholdes. 
 
CWS har et billigere grund-medlemskab end andre klubber. Til gengæld betaler medlemmer ekstra 
for f.eks. race-adgang. 
 
Bestyrelsen ønsker at hæve prisen for medlemskabet på det tidspunkt hvor de nye udgifter opstår.  
 
Generalforsamlingen diskuterede bredt fordele og ulemper ved niveauet af omkostninger og 
kontingentstrukturen. Der er en bred opbakning til, at kontingentet ikke må være for højt for at 
muliggøre medlemskab for så mange som muligt. 
 
Der blev også nævnt muligheder for at søge eksterne fondsmidler. 
 
Bestyrelsens forslag blev vedtaget med 13 stemmer for. En undlod at stemme. 
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6. Forelæggelse af bestyrelsen budgetforslag for det kommende år 
Ditte toft fremlagde budgetforslag for 2022 
 

 
 

 
 
Budgettet blev enstemmigt vedtaget. 

7. Behandling af indkomne forslag 
Der var ingen indkomne forslag. 
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8. Valg til bestyrelsen og bestyrelsessuppleant 
På valg til bestyrelsen var: 
1. Ditte Toft – genopstiller 
2. Kasper Sone Randrup – genopstiller 
3. Lars Kaae Clausen – genopstiller 
4. Siri Elmegaard - genopstiller ikke 
 
På valg til bestyrelsessuppleant: 
• Lillian Lindberg Madsen – genopstiller ikke 
 
Følgende stiller op til bestyrelsen: Cecilie Wendel Lindholdt  
Følgende stiller op til bestyrelsessuppleant: Lene Toftkjær 
 
Ditte Toft, Kasper Sone Randrup, Lars Kaae Clausen og Cecilie Wendel Lindholdt blev enstemmigt 
valgt til bestyrelsen der ud over disse består af Thomas L Navntoft, Jørgen Heiduk Tetsche, Dorte 
Bang Friberg og Rasmus Godiksen. 
 
Lene Toftkjær blev enstemmigt valgt som suppleant. 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant 
Revisor 
• Jakob Agergaard – genopstiller 
 
Revisorsuppleant 
• Nikolaj Clausen– genopstiller 
 
Jakob Agergaard blev enstemmigt valgt som revisor. 
 
Nikolaj Clausen blev enstemmigt valgt som revisorsuppleant. 

10. Eventuelt 
Open SUP koncept (Ditte) 
Ditte Toft foreslog et nyt “Open SUP” koncept da mange i havnen har SUP boards og i højere grad 
har brug for tekniske tips og undervisning i regler end blot mulighed for at prøve SUP, hvilket Open 
SUP indtil videre har fokuseret på. Der var bred tilslutning til dette initiativ. 
 
Nyt nøglekoncept (Jørgen) 
Jørgen Heiduk Tetsche fortalte om det nye nøglesystem, dets funktion og plan for at installere det. 
Vejledninger og videoer vil blive delt på CWS Facebook side. 
 
SUP udvalg (Marcelo) 
Marcelo Bombaci fortalte om arbejdet i SUP udvalget og det spændende og vigtige arbejde de 
udfører. Især planen for træninger, som bliver lagt hvert forår er essentiel for klubben. Marcelo 
fortalte, at nogle af udvalgsmedlemmerne har måtte udtræde af forskellige årsager og at udvalget 
har brug for nye medlemmer. Alle interesserede er velkommen til at henvende sig:-) 
 
Boardopbevaring (Rasmus) 
Rasmus Godiksen berettede om at vores to containere til privat opbevaring af boards er helt fyldt 
op, men det kunne godt se ud til, at der er en del boards der ikke bliver brugt så ofte. Samtidigt er 
der flere der ønsker at købe eget board og opbevare det men det er desværre ikke muligt for tiden. 
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Derfor vil bestyrelsen opfordre til at man opsiger sin board-opbevaring hvis man ikke bruger sit 
board længere.

Derudover har bestyrelsen diskuteret muligheden for at bygge om i skurene så der er plads til flere 
boards. Hvis der er nogen der kunne være interesseret i at stå for eller hjælpe med en sådan 
ombygning må de meget gerne henvende sig til bestyrelsen.  

______ ____________________________ ______ ____________________________ 

 Dato  Dorthe Friberg, Formand  Dato     Lars Kaae Klausen, Næstformand 

���������� ____________________________ ______ ____________________________ 

 Dato  Ditte Toft, Kasserer  Dato    Rasmus Brauner Nyberg Godiksen 

______ ____________________________ ______ ____________________________ 

 Dato  Kasper Sone Randrup  Dato  Thomas Navntoft 

______ ____________________________ ______ ____________________________ 

 Dato  Jørgen Heiduk Tetsche  Dato  Siri Elmegaard 

1/3-22

9/3-2022

2022.03.09

Lars Kaae Klausen
7/3-2022

Siri Lander Elmegaard
13/3/2022


